
PROTOKÓŁ NR XXXVI/2013 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 29 lipca 2013 roku  
w Urzędzie Miejskim w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radni nieobecni:   
Radna Joanna Maria Kantor 
Radny Józef Łysikowski  
Radna Anna Jadwiga Rosińska-Dolik 
 
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski 
Z-ca burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski  
Pracownicy urzędu( lista obecności, jako załącznik nr 2). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 14 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXXVI SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, pracowników urzędu oraz gości.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał wniosek Pana Roberta 
Lewandowskiego Burmistrza Gminy Żmigród w sprawie zwołania sesji ( wniosek 
stanowi załącznik do protokołu nr 3). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował radnym za przybycie na sesję 
mimo sezonu urlopowego. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnych o podanie kandydatur 
na Sekretarza sesji Rady Miejskiej. 
Radna Maria Czesława Rybka zgłosiła kandydaturę Radnej Patrycji Augustyniak-
Seredyńskiej.  
Radna Patrycja Augustyniak –Seredyńska wyraziła zgodę dla pełnienia funkcji 
Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza obrad.  
Radni 11 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” wybrali Radną Patrycję 
Augustyniak –Seredyńską Sekretarzem obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o przedstawienie kompleksowej 
informacji na temat tworzenia studium, tworzenia planów przed podjęciem uchwał 
przez Radę. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród poinformował, że informacje 
przekaże Pan Artur Knappik kierownik ref. AGN. Następnie p. Burmistrz odniósł się 
do ostatniej sesji, że przed omówieniem projektów uchwał zabrakło szczegółowego 
omówienia tworzenia studium i planów, aby Państwo Radni mogli lepiej zrozumieć 
materię. Pan burmistrz wnioskował do radnych o przyjęcie uchwał, które są bardzo 
ważne dla funkcjonowania bieżącego gminy. Pan Burmistrz również podziękował 
radnym za przybycie na sesję.  



Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN na wstępie powiedział, iż źle się stało, że 
na sesji 22 lipca br. nie udało się podjąć uchwał, dodając, że dziś postara się 
Radnym przybliżyć procedurę wprowadzania zmian do studium. Następnie p. 
Kierownik omówił temat. Uchwałą Nr XXXVI/260/10 Rady Miejskiej w Żmigrodzie z 
dnia 30 kwietnia 2010 r. przystąpiono do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Żmigród. 
Następnie zgodnie z art. 11 pkt 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym z dnia 17 maja 2010 r. zawiadomiono o przystąpieniu do 
sporządzenia zmiany studium poprzez obwieszczenia wywieszone na tablicy 
ogłoszeń w Urzędzie Miejskim, na tablicy ogłoszeń w sołectwach naszej Gminy i 
poprzez ogłoszenie opublikowane w gazecie lokalnej NOWA. W pismach 
poinformowano o możliwości składania wniosków do zmiany studium w terminie 21 
dni od daty ukazania się ogłoszenia, czyli do 8 czerwca 2010 r. Również zgodnie z 
art 11 pkt. 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym zawiadomiono 
instytucje uzgadniające i opiniujące projekt zmiany studium o możliwości składania 
wniosków, w terminie 21 dni od daty zawiadomienia. W wyznaczonym terminie do 
składania wniosków 17 osób skorzystało z tej możliwości  i złożyło wniosek o zmianę 
przeznaczenia działek w studium. Jeden wniosek został rozpatrzony negatywnie, 
ponieważ działka, o której przeznaczenie z funkcji rolnej na usługową wnioskowano 
położona jest w oddaleniu od istniejącej zabudowy (1,6 km), i otaczają ją użytki rolne. 
Wszystkie złożone wnioski zostały przekazane urbaniście, który opracowywał projekt 
zmiany studium, w tym przekazano 42 wnioski złożone przed rozpoczęciem 
procedury. W trakcie projektowania zmiany studium napływały cały czas wnioski do 
zmiany studium, co wydłużało pracę nad zakończeniem projektu zmiany. Dodatkowo 
wpłynęło jeszcze 88 wniosków licząc do lipca 2012 r. Zgodnie z art. 11 ust. 6, 7, 8 
ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i art. 57 i 58 ustawy o 
udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie środowiska oraz o oceanach 
oddziaływania na środowisku, pismem dnia 6 sierpnia 2012 roku przesłano projekt 
zmiany studium do opiniowania i uzgadniania. W trakcie opiniowania i uzgadniania 
nadal wpływały wnioski do zmiany studium. Burmistrz Gminy Żmigród ponownie 
rozpatrzył złożone wnioski i podjął decyzję o zmianie projektu studium, i ponownym 
przesłaniu go do uzgodnień i opiniowania. Uznał ujęcie wniosku, jako korzystne z 
punktu rozwoju gminy, ponieważ mogło skutkować zwiększeniem miejsca pracy.  
Pismem z dnia 31 grudnia 2012 roku przesłano ponownie projekt studium do 
uzgadniania i opiniowania. Ostatnie uzgodnienie wpłynęło 28 marca 2013 r. 
Zgodnie z art. 11 pkt 20 i 11 stawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
i art. 39 ust 2 ustawy o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie 
środowiska oraz o oceanach oddziaływania na środowisku zawiadomiono pismem z 
dnia 29.03.2013 r., poprzez ogłoszenie w prasie lokalnej, gazecie NOWA , 
obwieszczenie wywieszone na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego i sołectw gminy 
Żmigród o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu zmiany studium. Wszyscy 
mieszkańcy mieli możliwość wypowiedzenia się i złożenia uwag.  Jednocześnie w 
pismach wyznaczono termin wyłożenia od 17.04.2013 do 04.06.2013 r. oraz 
poinformowano, że dnia 14.05.2013 r o godz. 10.00 odbędzie się dyskusja publiczna 
nad przyjętymi uwagami, oraz pouczono, że uwagi do projektu zmiany studium, 
można składać do dnia 25.06.2013 r. 
Na dyskusję publiczną przyszły z zewnątrz dwie osoby tj. przedstawiciel Parków 
Krajobrazowych Pan Cezary Tajner oraz Pan Jarosław Brodala.  
Z możliwości złożenia uwag na etapie wyłożenia do publicznego wglądu skorzystało 
3 osoby. 



Powyższe uwagi zostały rozpatrzone negatywnie, ponieważ uwzględnienie ich 
prowadziłoby ponownie do cofnięcia się do etapu uzgadniania i opiniowania, gdyż 
miały one charakter wniosku do studium, a nie uwag. Na składanie wniosków do 
zmiany studium mieszkańcy mieli ok. 2 lat. Wnioski mogłyby zostać rozpatrzone 
pozytywnie, gdyby zostały złożone na odpowiednim etapie postępowania. Natomiast 
dalsze przeciąganie procedury jest ze szkodą dla pozostałych mieszkańców naszej 
gminy to jest dla 150 wniosków, które zostały pozytywnie rozpatrzone i leżą do 
uzgodnienia. W sprawie zmian do planów zagospodarowania przestrzennego p. 
Kierownik wyjaśnił, że mieszkaniec, który chce wybudować dom składa wniosek i nie 
wie, czy to jest zmiana do studium, czy do planu. Mieszkańca interesuje efekt 
końcowy. Jeżeli wniosek został złożony do studium, a dla terenu jest robiony plan to 
wniosek, również jest brany pod uwagę przy rozpatrywaniu procedury planistycznej. 
Uchwalając plan lub jego zmianę Rada musi podjąć uchwałę o zgodności planu ze 
studium.  Wszystkie przygotowane projekty uchwał dotyczące zmiany planów 
wymagają wcześniejszej zmiany studium. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie do radnych, czy są 
pytanie do omówionego tematu dotyczącego procedury tworzenia studium i zmiany 
planów. 
Radna Patrycja Augustyniak –Seredyńska poprosiła o wyjaśnienie, czy te trzy 
wnioski, które zostały zaopiniowane negatywnie, czy wnioskodawcy mają szansę na 
pozytywne załatwienie swoich wniosków  
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN poinformował, że Rada zawsze może 
podjąć uchwałę o zmianie studium, a następnie o zmianie planu. Pan kierownik dodał 
, że wniosek złożony przez Parki Krajobrazowe był niezasadny, a ponadto  kwestie 
wpływu planowanej inwestycji na środowisko przyrodnicze zostało szczegółowo 
przeanalizowane i uwzględnione przez Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podsumowując  wypowiedź p. Kierownika 
Ref. AGN powiedział, że przyjęcie trzech uchwał nieuwzgledniających  uwag nie 
zamyka w przyszłości podjęcia uchwały dotyczącej zmiany studium.  
Radni nie wnieśli innych pytań i uwag do omówionego tematu w sprawie zmiany 
studium i zmiany planów. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do punktu porządku obrad 
Podjęcia uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie rozstrzygnięcia  uwagi Pana Jarosława Brodali  
złożonej do projektu „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żmigród” wyłożonego do publicznego wglądu w 
terminie  17.04.2013 do 04.06.2013. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały i poprosił o 
omówienie. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN powiedział, że w czasie dyskusji publicznej 
nad zmianą do studium przyszedł Pan Jarosław Brodala i złożył uwagę –wniosek w 
sprawie uwzględnienia zagospodarowania działki nr 14 AM 46 obręb miasta Żmigród 
zmieniając jej przeznaczenia z działki rolnej na zabudowę budownictwem 
jednorodzinnym /usługowym. Kierując się zaawansowaniem prac nad studium, dodał 
p. Kierownik, że nie była to uwaga, która dotyczyła nie uwzględnienia wniosku, który 
został złożony trzy lata temu do studium, dlatego została rozpatrzona negatywnie . 
Odrzucenie uwagi było podyktowane tym, iż byłoby konieczne ponowne uzgodnienie 
i zaopiniowanie projektu oraz powtórne wyłożenie projektu do publicznego wglądu 
oraz oddalenie działki od zwartej zabudowy. W pobliżu tej działki jest działka 



zabudowana, ale warunki zabudowy dla tej działki zostały wydane bardzo dawno, 
kiedy nie było planów. Na zakończenie p. Kierownik zwrócił się do radnych o 
przyjęcie uchwały. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród w odniesieniu do 
wypowiedzi Radnej Patrycji Augustyniak-Seredyńskiej powiedział, że pewne jest, iż 
urząd będzie przystępował do zmiany studium w najbliższym czasie, ponieważ nowe 
przemyślenia, wnioski i zmiany występują. Obecna zmiana do studium została 
podyktowana budową trasy S-5.  
Radna Halina Szaniawska powiedziała, że nie zgada się z argumentami p. 
Kierownika dotyczącymi siedliska działki, że jest oddalona od miasta, ponieważ w 
perspektywie miasto może rozbudować się w tamtym kierunku. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN wyjaśnił, że studium przyjęło kierunku 
rozwoju miast. Na dziś w stadium nie został uwzględniony tamten kierunek .  
Radny Henryk Bagiński podzielił opinię radnej Haliny Szaniawskiej w sprawie 
rozwoju miasta w kierunku Osieka Ponadto p. Radny dodał, że umożliwienie budowy 
w tamtym rejonie gminy może przyczyni się do uporządkowanie terenu, ponieważ na 
dziś teren wzdłuż drogi powiatowej jest zaniedbany i zarośnięty. W sprawie 
doprowadzenia wody do działki, że są to duże koszty, o których p. Burmistrz 
wspomniał, p. Radny powiedział, że woda jest na działce należącej do energetyki, 
ponieważ sprawdził. Na zakończenie p. Radny powiedział, że będzie optował za tym, 
aby w perspektywie rozwój miasta pod kątem budownictwa rozwinął się w tamtym 
rejonie gminy. Radny Henryk Bagiński odniósł się do ostatniego zdania 
uzasadnienie, z którego wynika, że Rada zgadza się z p. Burmistrzem i nie 
uwzględnia złożonej uwagi, dodając cytat, „…po co jest nasze głosowanie…”. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród w odniesieniu do 
wypowiedzi radnej Haliny Szaniawskiej i radnego Henryka Bagińskiego powiedział, 
że nie twierdzi, iż w przyszłości Żmigród nie będzie rozwijał się w kierunku Osieka. 
Na dziś jest bardzo dużo terenów wolnych, które zostały ujęte w studium i w planie 
zagospodarowania dla różnego rodzaju zabudowy i tak: wzdłuż drogi wojewódzkiej 
przy ul. Sienkiewicza i duży teren między ul. Willową, a. ul. Wrocławska. Natomiast z 
pozostałych stron gminy jesteśmy ograniczenia w sposób naturalny przez rzekę 
Barycz oraz drogę ekspresową S 5. Natomiast w kierunku Osieka większość terenów 
jest podmokłych ze względu na sąsiedztwo z rzeką Barycz, dlatego, dodał p. 
Burmistrz w tamtym kierunku na wskazano terenów pod zabudowę. W sprawie 
zabudowy rozproszonej p. Burmistrz wyjaśnił, iż wynikła ona z tego względu, że 
prawo pozwalało na tą zabudowę lub osoba prowadząca działalność gospodarczą 
potrzebowała większego areału ziemi.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odniósł się do ostatniego zdania zapisanego 
w uzasadnieniu do projektu uchwały, które brzmi „Rada stwierdziła, że zgada się z 
rozstrzygnięciem Burmistrza, to jest nie uwzględnia złożonej uwagi ”zaproponował, 
aby zapis zmienić na „Rada stwierdza….”  
Radny Damian Sułkowski powiedział, że mieszkańcy chcą się budować tam, gdzie 
jest mały ruch samochodowy i w tamtym rejonie może być to pierwszy budynek, który 
powstanie. Na zakończenie p. Radny dodał, że argumenty: daleko od zabudowy lub 
teren podmokły są niedorzecznymi. Jedynie może się zgodzić z tym, że p. Brodala 
dosyć późno złożył wniosek. 
Radny Leszek Kraszewski poruszył temat terenu agencyjnego leżącego przy 
basenie, który jest bardzo atrakcyjny dla gminy i rada powinna go zablokować. 
Gmina teren ten powinna wykorzystać na budowę parkingu. 



Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród w odniesieniu do 
wypowiedzi radnego Leszka Kraszewskiego powiedział, że jest zasadne, aby na tym 
terenie powstał zbiornik retencyjny. Pan burmistrz poinformował, że podjął rozmowy 
z Dyrektorem Agencji, dodając, że teren nie może przejąć gmina, ponieważ ustawa 
na to nie pozwala. Natomiast uzyskał informację, że jeżeli Dolnośląski Zarząd 
Melioracji wystąpi z wnioskiem w sprawie  budowy zbiornika retencyjnego to prawnie 
jest to dopuszczalne. W tej sprawie, dodał p. Burmistrz, będzie rozmawiał z DZMUW 
we Wrocławiu. Kiedy zbiornik zostałby wybudowany to możliwe byłoby wybudowanie 
parkingu. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN uzupełniając wypowiedzi p. Burmistrza 
powiedział, że to wymagałoby podjęcia uchwały o zmianie studium.   
Radny Damian Sułkowski poprosił o informację o klasę gruntów.  
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN poinformował, że nie wie. 
Radni nie zgłosili innych uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:    10 głosów „za” 
                                2 głosy „przeciw”  
                  0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.250.2013  
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie rozstrzygnięcia  uwagi Pana Zbigniewa 
Mikołajca złożonej do projektu „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” wyłożonego do 
publicznego wglądu w terminie  17.04.2013 do 04.06.2013. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały i poprosił o 
omówienie. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN wyjaśnił, że p. Mikołajec złożył uwagę, 
która miała znamiona wniosku w takim terminie, który uniemożliwił jego 
uwzględnienie. Uwaga do studium złożona przez p. Mikołajca ma wszystkie cechy, 
aby ją uwzględnić.  W przypadku podjęcia w przyszłości przez Radę uchwały o 
zmianie studium uwaga będzie mogła zostać ujęta . W trakcie trwającej procedury p. 
Zbigniew Mikołajec złożył inny wniosek o zmianę przeznaczenia terenu w 
obowiązującym studium dla innej działki i wniosek ten został uwzględniony. 
Radny Damian Sułkowski poprosił o informacje w sprawie zamieszkania 
p.Mikołajca.  
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN poinformował, że p. Mikołajec mieszka w 
Łapczycach. Pan kierownik dodał, że gdyby wniosek p. Mikołajca wpłynął w 
odpowiednim terminie to zostałby uwzględniony.  
Radni nie zgłosili innych uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:    10 głosów „za” 
                                0 głosów „przeciw”  
                  2 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.251.2013  
 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie rozstrzygnięcia  uwagi Dolnośląskiego Zespołu 
Parków Krajobrazowych złożonej do projektu „Studium uwarunkowań                 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” wyłożonego 
do publicznego wglądu w terminie  17.04.2013 do 04.06.2013. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały i poprosił o 
omówienie. 



Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN wyjaśnił, że w trzecim projekcie uchwały 
uwagę DZPK należy traktować, jak uwagę do studium. Ponadto kwestia wpływu 
planowanej inwestycji na środowisko przyrodnicze została szczegółowo 
przeanalizowana i uzgodniona przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska.  
Następnie p. Artur Knappik Kierownik Ref. AGN omówił wszystkie uwagi wniesione 
przez Dolnośląski Zespół Parków Krajobrazowych ( kserokopia pisma z dnia 
07.06.2013  stanowi załącznik nr 4 do protokołu).Pan kierownik powiedział, że część 
uwag wniesiona przez Parki Krajobrazowe była zasadna i została ujęta w planie. 
Natomiast reszta wpłynęła za późno, albo nie dotyczy realizacji na tym etapie.  
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:    12 głosów „za” 
                                0 głosów „przeciw”  
                  0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.252.2013  
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” dla obszaru 
gminy w granicach administracyjnych.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały i poprosił o 
omówienie. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN praca nad zmianą „Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” trwała blisko trzy lata. 
Projekt zmiany studium w większości uwzględnia złożone wnioski właściwych 
instytucji i organów oraz wnioski właścicieli gruntów. Bardzo ważne jest zakończenie 
procedury przyjęcia zmiany studium, ponieważ to pozwoli na zapewnienie 
przeznaczenia terenu takie, jakie powinno być. 
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:     12 głosów „za” 
                                0 głosów „przeciw”  
                  0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.253.2013  
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek  9 i 10 AM 16 obrębu 
Żmigród z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żmigród”.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały i poprosił o 
omówienie. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN omówił jednocześnie projekt uchwały nr 5 i 
6. Wyjaśnił, że działki nr 9 i 10 zostały przeznaczone na teren usługowo-
przemysłowy jest to podobny zapis, który występuje w strefie ekonomicznej. Projekt 
planu zakłada dla całego obszaru przeznaczenie nierolnicze –teren obiektów 
produkcyjnych, sklepów i magazynów oraz usług, teren drogi publicznej, trasy 
dojazdowej. Plan jest zgodny ze studium. 
Radny Damian Sułkowski poprosił o informację, czy od mieszkańców miejscowości 
Grądzik wpłynęły wnioski . 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN zmiana planu dotyczy gruntów 
mieszkańców Żmigrodu. Mieszkańcy nie złożyli wniosków. 
Radni nie zgłosili innych uwag i pytań do projektu uchwały. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:    12 głosów „za” 
                                0 głosów „przeciw”  
                  0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.254.2013  
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 9 i 10 AM 16 obrębu  Żmigród.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały.  
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:    12 głosów „za” 
                                0 głosów „przeciw”  
                  0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.255.2013  
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu Radziądz z 
ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żmigród”.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały i poprosił o 
omówienie. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN poinformował, że zmiana planu nie dotyczy 
całego Radziądza tylko terenów, dla których zostały złożone wnioski do studium. 
Projekt planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko i prognozą skutków 
finansowych uchwalenia planu, dostosowano do wymagań ustawy, rozporządzeń 
wykonawczych. Wprowadzone zmiany wynikają z opinii i uzgodnień. Zmiana planu 
nie mała charakteru kompleksowego.  
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:     12 głosów „za” 
                                0 głosów „przeciw”  
                  0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.256.2013  
 

Projekt uchwały nr 8 w sprawie zmian miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Radziądz.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały.  
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:     12 głosów „za” 
                                0 głosów „przeciw”  
                  0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.257.2013  
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
położonych wzdłuż obwodnicy miasta Żmigród ustaleniami „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród”.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały i poprosił o 
omówienie. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN poinformował, że w stosunku do 



poprzednio obowiązującego planu zostało wprowadzonych kilka drobnych korekt a 
mianowicie: możliwości zabudowy przy samej obwodnicy oraz zmieniono 
przeznaczenie z usługowo-przemysłowego na mieszkaniowo –usługową.  
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród w uzupełnieniu wypowiedzi  
p. Kierownika poinformował, na temat  Zakładu Utylizacji Odpadów, którym  Rada 
zajmowała się ok. półtora roku temu. Na tamten czas została wskazana lokalizacja 
między obwodnicą, a ul. Rzemieślniczą i ul. Kościuszki. W toku prac nad planem 
uznano, że lepszą lokalizacją będzie teren strefy ekonomicznej, który jest 
umiejscowiony dalej od zabudowy mieszkaniowej.  
Radny Damian Sułkowski czy osoby prywatne wiedzą o tych zmianach  
Pan Rober Lewandowski burmistrz Gminy Żmigród poinformował, że nic się nie 
zmieniło dla właściciel prywatnych działek, tak samo było w poprzednim planie. 
Pan Artur Knappik kierownik Ref. AGN poinformował, że zmiany do planu w 
okolicach  ul. Rzemieślniczej zostały wprowadzone na wniosek dwóch właściciel. 
Radni nie zgłosili innych uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:     12 głosów „za” 
                                0 głosów „przeciw”  
                  0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.258.2013  
 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie uchwalenia zmian miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych wzdłuż obwodnicy 
miasta Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał projekt uchwały.  
Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania:     12 głosów „za” 
                                0 głosów „przeciw”  
                  0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy nr 0007.XXXVI.259.2013  
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXXVI SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.15 30. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 

 
 

 

 

 

 

 


